

မူဝါဒပေါ်လစီ JICH-R- ကျောင်းသားများမှ ဆေးဝါးနှင့်အရက်သေစာ အသုံးပြုမှု

အသုံးပြုမှု

ကျောင်းပိုင်ဆိုင်မှုအတွင်း၊ သို့မဟုတ်ကျောင်းမှခွင့်ပြုထားသည့်လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများတွင်သို့မဟုတ် ကျောင်းခရိုင်ဒေသမှသယ်ယူပို့ဆောင်မှုပြုသည့် ယာဉ်များပေါ်တွင်အရက်သေစာ၊ မူးယစ်ဆေးဝါးသို့မဟုတ်အခြားသောအန္တရာယ်ရှိ၊ တရားမဝင်သည့်စာတုပစ္စည်းများ အစရှိသည်တို့၏လွှမ်းမိုးခံရမှုအောက်တွင်ကျရောက်နေပုံပေါ်သည့်ကျောင်းသားများအနေဖြင့်အောက်တွင်ဖော်ပြထားသောအပြုအမူများဖြင့်ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းရပေမည်-

1. အကယ်၍ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည်အချို့သော အန္တရာယ်ရှိသည့် သို့မဟုတ် တရားမဝင်ပစ္စည်းဆေးဝါးအသုံးပြုမှုကြောင့် ပုံမှန်မဟုတ်သောအပြုအမူအားပြုလုပ်ပြသနေပုံပေါ်လျှင် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးမှထိုကျောင်းသားအားထိုအခြေအနေ၏ပြင်းထန်မှုအား ဆုံးဖြတ်ပေးမည့် ကျောင်းသူနာပြုထံသို့ လိုက်ပါပို့ဆောင်ပေးရပေမည်။

a. ထိုသို့သောအခြေအနေသည်စာသင်ခန်းအတွင်းဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပြီးကျောင်းသား၏အပြုအမူအရကျောင်းသားအားသူနာပြု၏ရုံးခန်း သို့မဟုတ်အန္တရာယ်ကင်းစွာခေါ်ဆောင်သွားနိုင်ခြင်းမရှိပုံပေါ်လျှင်ကျောင်းအုပ်၊ သို့မဟုတ်ထိုသို့သောကိစ္စရပ်များအားကိုင်တွယ်တာဝန်ယူရန်ကျောင်းအုပ်မှတာဝန်ပေးအပ်ထားသည့် ပုဂ္ဂိုလ်များထံမှကူညီထောက်ပံ့မှုအား တောင်းဆိုသင့်ပေသည်။

b. ထိုသို့သောအခြေအနေသည် စာသင်ခန်းပြင်ပ၊ ကျောင်းဆုံးဖြတ်စီရင်မှုပြုကောင်းပြုနိုင်မည့် မည်သည့်နေရာတွင်မဆို ဖြစ်ပေါ်ခဲ့လျှင်မူ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးမှ ထိုကျောင်းသားအား ကျောင်းသူနာပြုထံသို့ လိုက်ပါပို့ဆောင်ပေးသင့်ပေသည်။

c. အကယ်၍ကျောင်းသူနာပြုသည်အဆောက်အဦအတွင်းတွင်မရှိလျှင်မူတာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသောဝန်ထမ်းရေးရာမှစံသတ်မှတ်ထားသည့် အရေးပေါ် လုပ်ငန်းစဉ်များအား လိုက်နာသင့်ပေသည်။

d. ပုံမှန်မဟုတ်သော အပြုအမူပြသမှုအားလေ့လာစောင့်ကြပ်ခဲ့သည့်ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များသည်အဆိုပါဖြစ်ရပ်အားစာရေးသားပြီး ဖြစ်ပွားခဲ့သည့်နေ့စွဲ၊ အချိန်နှင့်နေရာတို့အားအကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြသင့်ပေသည်။ ထိုသို့သောစာရွက်စာတမ်းများအားကျောင်းအုပ်မှဖိုင်တွဲပြုလုပ်ထားပေမည်။

2. ကျောင်းအုပ်သို့မဟုတ်တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည်ကျောင်းသား၏မိဘများသို့မဟုတ်အုပ်ထိန်းသူ (သို့မဟုတ်အရေးပေါ်ကုသပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ) တံသို့ ဆက်သွယ်မည်ဖြစ်ပြီး၎င်းတို့ထံသို့ ကျောင်းသားဖြစ်သူသည် ပုံမှန်မဟုတ်သော သို့မဟုတ်အန္တရာယ်ရှိသောအပြုအမူအားပြသလျက်ရှိကြောင်းပြောကြားအကြံပြုမည်ဖြစ်သည်။ ကျောင်းအုပ်သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည်အဆိုပါအပြုအမူအားမိဘများထံသို့ရှင်းလင်းပြောပြမည်ဖြစ်သော်လည်း ကျောင်းသားဖြစ်သူ၏အခြေအနေအား ရှာဖွေကုသမှုပြုရန်အတွက် ကြိုးပမ်းလိမ့်မည်မဟုတ်ပေ။

3. အကယ်၍ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအခြေအနေခွင့်ပြုချက်ဝရမ်းများနှင့် အကူအညီအားလိုအပ်ခဲ့ပြီးနေအိမ်သို့ ဆက်သွယ်မှုမပြုလုပ်နိုင်ခဲ့လျှင် ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူမှကူညီထောက်ပံ့မှုရရှိရန်အတွက် 911 သို့ ခေါ်ဆိုရပေမည်။ မိဘများသို့ မဟုတ်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကူညီထောက်ပံ့မှုအားစောင့်ဆိုင်းနေစဉ်အတွင်းကျောင်းသားတစ်ဦးတည်းချန်ထားရစ်ခြင်းမပြုရပေ။ သို့သော် ကျောင်းသားအားဆက်လက်စောင့်ကြည့်နေနိုင်ရန်အတွက်တိတိဆိတ်သောအခြေအနေတစ်ခုတွင် ကျောင်းသားအားနေရာချထားသင့် ပေသည်။

4. ကျောင်းသားဖြစ်သူသည် ချက်ခြင်းလိုအပ်သောဆေးဘက်ဆိုင်ရာစောင့်ရှောက်မှု လိုအပ်ခြင်းရှိရှိ၊မရှိရှိ ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ်

တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည်မိဘများသို့မဟုတ်အုပ်ထိန်းသူထံသို့ဆက်သွယ်မှုပြုသည့်အပြင်မျှတသောဆုံးဖြတ်စီရင်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များအားလည်း လိုက်နာရပေမည်။ သူသည် အောက်ပါတို့အား ဆောင်ရွက်ရပေမည်-

- a. အကယ်၍ကျောင်းသားဖြစ်သူ၏ အခြေအနေမှအခွင့်ပေးလျှင်ထိုသို့သောအပြုအမူအတွက်အကြောင်းအရင်းတစ်ခုအဖြစ်ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသောတရားဝင်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာပြဿနာများအားဖော်ထုတ်ရန်အတွက်ကျောင်းသားဖြင့်အတူအခြေအနေအားဆွေးနွေးမှုပြုရပေမည်။
- b. Denver ရဲဌာနနှင့် DPS လုံခြုံရေးနှင့်အန္တရာယ်ကင်းရေးဌာနတို့ဖြင့်ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ရပေမည်။

အသုံးပြုမှုအတွက် စည်းကမ်းအရအရေးယူဆောင်ရွက်မှု

အကယ်၍ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ပြီးနောက် ကျောင်းအုပ်မှကျောင်းသားဖြစ်သူသည် အရက်သေစာ၊ မူးယစ်ဆေးဝါး၊ သို့မဟုတ်အခြားသောအန္တရာယ်ရှိသည့် သို့မဟုတ် တရားမဝင်သော ဓာတုပစ္စည်းများ အသုံးပြုလျက်ရှိသည်/အသုံးပြုခဲ့သည့် သို့မဟုတ် အဆိုပါတို့၏ လွှမ်းမိုးမှုအောက်တွင် ရှိနေသည်/ရှိနေခဲ့သည်ဟုယုံကြည်ပါက မူဝါဒပေါ်လစီ JK နှင့် JK-R (ကျောင်းသားစည်းမျဉ်းစည်းကမ်း) မှထိုသို့သောဖြစ်ရပ်(များ)သို့ဆက်နွှယ်သောစည်းကမ်းအရအရေးယူဆောင်ရွက်မှုအားထိန်းချုပ်မှုပြုပေမည်။ အောက်ဖော်ပြပါအရေးယူဆောင်ရွက်မှုများအား ပြုလုပ်ပေမည်-

ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ်တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည် မိဘသို့မဟုတ်အုပ်ထိန်းသူနှင့်ကျောင်းသားတို့ဖြင့် ဆွေးနွေးတိုင်ပင်မှု ပြုပေမည်။ ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည် အောက်ပါတို့အားဆောင်ရွက်ပေမည်-

- a. ရရှိနိုင်သော စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းဆိုင်ရာ ရွေးချယ်မှုများအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပေမည်
- b. ကျောင်းသားဖြစ်သူအား သင့်တော်သလိုဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင် (ဥပမာ - လူမှုရေးလုပ်သား၊ ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ခံ၊ ကျောင်းသားအကြံပေး) ထံသို့ ၊ သို့မဟုတ် လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအေဂျင်စီ(ဥပမာ - မိသားစု ဆွေးနွေးအကြံပေးဝန်ဆောင်မှု၊ဆေးဝါးကုသမှုအစီအစဉ်၊ အရက်သေစာဖြတ်တောက်ဖယ်ရှားမှုစင်တာ) ထံသို့ညွှန်ဆိုလွှဲပြောင်းပေးပေမည်။ ညွှန်ဆိုလွှဲပြောင်းမှုအားအခြေအနေနှင့် ပြုသည့်အတိုင်း အခြားသော လိုအပ်သည့် ဆောင်ရွက်မှုများဖြင့် ဆက်လက် စစ်ဆေးမှုပြုပေမည်
- c. ဆက်လက်ပြစ်မှုကျူးလွန်မှုများမဖြစ်ပေါ်စေရန်ထိန်းသိမ်းအားထုတ်သည့်အနေဖြင့် မိဘ၊ ကျောင်းသားနှင့် စာသင်ကျောင်း၏တာဝန်ယူမှုများအားအချက်အလက်ထုတ်ဖော်ပြထားမည်ဖြစ်သောစာချုပ်တစ်ခုအားမိဘများနှင့်ကျောင်းသားဖြစ်သူတို့ဖြင့်အတူရေးသား ဖွဲ့ဖြူးဆောင်ရွက်ရပေမည်။ စာချုပ်သည်ကျောင်းဆိုင်ခံရသည့်ကာလအတွင်း ကျောင်းသားအတွက်တည်ဆောက်မှုဆိုင်ရာလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများအားအသေးစိတ်ဖော်ပြထားမည်ဖြစ်သည့်အပြင်၊ ဖြစ်နိုင်ပါကညွှန်ဆိုလွှဲပြောင်းမှုအေဂျင်စီအားလည်း အသေးစိတ်ဖော်ပြမည်ဖြစ်သည်။

ပိုင်ဆိုင်မှု သို့မဟုတ် ဖြန့်ချိမှု

ကျောင်းပိုင်ဆိုင်မှုအတွင်း၊ သို့မဟုတ်ကျောင်းမှခွင့်ပြုထားသည့်လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများတွင် သို့မဟုတ် ကျောင်းခရိုင်ဒေသမှ သယ်ယူပို့ဆောင်မှုပြုသည့်ယာဉ်များပေါ်တွင် အရက်သေစာ၊ မူးယစ်ဆေးဝါး သို့မဟုတ်အခြားသောအန္တရာယ်ရှိသည့်သို့မဟုတ် တရားမဝင်သော ဓာတုပစ္စည်းများ၊ သို့မဟုတ် ဆေးဝါးပါဝင်သည့်မူးယစ်ဆေးများ အစရှိသည်တို့အား ပိုင်ဆိုင်ထားသူ သို့မဟုတ်ရောင်းချ၊ ပေးကမ်း၊ လဲလှယ်ခြင်းများတွင်ပါဝင်လျက်ရှိသူကျောင်းသားများအနေဖြင့် အောက်တွင်ဖော်ပြထားသော အပြုအမူများဖြင့် ဆက်ဆံခံရပေမည်-

- 1. သက်သေအထောက်ထားနှင့်/သို့မဟုတ် တရားမဝင်ပစ္စည်းအားသိရှိဆက်သွယ်မိသည့် ပထမဆုံးသောကျောင်းဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်သည် သက်သေအထောက်ထား နှင့်/သို့မဟုတ် တရားမဝင်ပစ္စည်းဆိုင်ရာအချက်အလက်များအား စာရွက်စာတမ်းပြုသင့်ပေသည်။ အဆိုပါ စာရွက်စာတမ်းတွင်သက်သေအထောက်ထား နှင့်/သို့မဟုတ် တရားမဝင်ပစ္စည်းအား ကျောင်းသားဖြစ်သူ၏ပိုင်ဆိုင်မှုအတွင်း ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ခြင်း ဟုတ်၊မဟုတ်ဆိုသည့် ဖော်ပြချက်ပါဝင်သင့်ပေသည်။ သို့ဖြစ်လျှင် ကျောင်းသားဖြစ်သူ၏ နာမည်နှင့် အခြားသော

သက်ဆိုင်ရာအချက်အလက်များ၊ သက်သေအထောက်အထား နှင့်/သို့မဟုတ် တရားမဝင်ပစ္စည်းအားရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့သည့်တည်နေရာ၊ နှင့် အမှုကိစ္စ ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာအချက်အလက်အတိုအကျဉ်းချုပ် အစရှိသည်တို့ ပါဝင်သင့်ပေသည်။

2. သက်သေအထောက်အထား သို့မဟုတ်တရားမဝင်ပစ္စည်းအားရရှိခဲ့သည့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်သည် ကျောင်းအုပ်သို့မဟုတ်တာဝန် ပေးအပ်ခြင်းခံရသူထံသို့ ချက်ခြင်းပင်ယူဆောင်သွားရပေမည်။

3. ထို့နောက်ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ်တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း ခံရသူသည်သက်သေအထောက်အထား နှင့်/သို့မဟုတ် တရားမဝင် ပစ္စည်းအားစာအိတ်သို့မဟုတ် ချိတ်ပိတ်နိုင်သောသင့်တော်သည့်ထည့်စရာ တစ်ခုခုတွင်နေရာချသင့်ပေသည်။ စာအိတ်အားချိတ်ပိတ် သင့်ပြီး၊ ထိုကိရိယာပစ္စည်းအား မူလရရှိခဲ့သည့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်နှင့် ကျောင်းအုပ်နှစ်ဦးစလုံးတို့မှလက်မှတ်ရေးထိုးမှု ပြုသင့်ပေသည်။ တရားမဝင်ပစ္စည်း စာရင်းအားသီးခြား စာအိတ်အတွင်းထည့်သွင်း၊ ချိတ်ပိတ်ပြီးသီးခြား ဖိုင်တွဲပြုရပေမည်။

4. ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည် Denver ရဲဌာနသို့ အကြောင်းကြားပေးမည်။ သို့မဟုတ်အကယ်၍ တစ်စုံတစ်ဦးအားတာဝန်ချထားလျှင်မူ DPD ကျောင်းအရင်းမြစ်ဆိုင်ရာအရာရှိနှင့် DPS လုံခြုံရေးနှင့် အန္တရာယ်ကင်းရေးဌာန သို့အ ကြောင်းကြားမည်ဖြစ်ပြီးအရာရှိတစ်ဦးအားသက်သေအထောက်အထားနှင့်/သို့မဟုတ်တရားမဝင်ပစ္စည်းအားထိန်းသိမ်းကာကွယ်မှုပြု ပေးရန်တောင်းဆိုပေးမည်။ အဆိုပါစာအိတ်အား ရဲအရာရှိထံသို့ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူ ကိုယ်တိုင် လွှဲပြောင်း ပေးအပ်သင့်ပေသည်။ ဆေးဝါးနှင့် အရက်သေစာ တရားမဝင်ပစ္စည်းများကို ကျောင်းမှ ထိန်းသိမ်းခြင်းမပြုသင့်ပေ။

5. ကျောင်းသားများကိုမူ ဆက်လက်၍ သင့်တော်ရာအရေးယူဆောင်ရွက်မှု ပြုလုပ်ရန် ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် Denver ရဲဌာနမှ ထိန်းသိမ်းထားပေးမည်။

6. ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူသည် မိဘများ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူထံသို့ ဆက်သွယ်မှုပြုပေးမည်။

ပိုင်ဆိုင်မှု သို့မဟုတ် ဖြန့်ချိမှုအတွက် စည်းကမ်းအရ အရေးယူဆောင်ရွက်မှု

မူဝါဒပေါ်လစီ JK နှင့် JK-R (ကျောင်းသားစည်းမျဉ်းစည်းကမ်း)သည် ထိုဖြစ်ရပ်(များ) သို့ဆက်နွယ်သောစည်းကမ်းအရအရေးယူဆောင် ရွက်မှုအားထိန်းချုပ်ပေးမည်။ သင့်တော်ရာဥပဒေအကောင်အထည်ဖော်အသက်သွင်းသည့်အေဂျင်စီမှ သက်သေအထောက်အထားနှင့်/ သို့မဟုတ် တရားမဝင်ပစ္စည်းတွင်မူးယစ်ဆေးဝါး သို့မဟုတ် အခြားသောအန္တရာယ်ရှိသည့်သို့မဟုတ်တရားမဝင်သော ဓာတု ပစ္စည်းများ ပါဝင်နေကြောင်း၊ သို့မဟုတ်အရက်သေစာ သို့မဟုတ်ဆေးဝါးပါဝင်နေသည့်ကိရိယာပစ္စည်းများ ပါဝင်ပိုင်ဆိုင်နေကြောင်းအကြောင်း ကြားမှုအပေါ်တွင်ကျောင်းအုပ်သို့မဟုတ်တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသူမှစစ်ဆေးမှုအားဆက်လက်ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် သည်။

အကယ်၍ ကျောင်းအုပ်မှ ကျောင်းသားဖြစ်သူသည်ခရိုင်ဒေသ မူဝါဒပေါ်လစီအားချိုးဖောက်မှုအဖြစ်အရက်သေစာ၊ မူးယစ်ဆေးဝါး သို့မဟုတ် အခြားသောအန္တရာယ်ရှိသည့် သို့မဟုတ်တရားမဝင်သောဓာတုပစ္စည်းများ သို့မဟုတ်ဆေးဝါးပါဝင်သည့်ကိရိယာပစ္စည်းများ အားလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ထားကြောင်းယုံကြည်ပါက မူဝါဒပေါ်လစီ JK နှင့် JK-R တို့နှင့်အညီ တစ်သမတ်တည်းဖြစ်သောစည်းကမ်းအရ အရေးယူဆောင်ရွက်မှုပြုလုပ်သွားပေးမည်။ ထို့ပြင် အောက်ဖော်ပြပါ ဆောင်ရွက်ချက်များအားလည်း ပြုလုပ်သွားပေးမည်-

- a. ကျောင်းသားဖြစ်သူအား သင့်တော်သလိုဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင် (ဥပမာ - လူမှုရေးလုပ်သား၊ ဆွေးနွေးတိုင်ပင်ခံ၊ ကျောင်းသားအကြံပေး) ထံသို့ ၊ သို့မဟုတ် လူမှုအသိုင်းဝိုင်းပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အေဂျင်စီ (ဥပမာ - မိသားစု ဆွေးနွေးအကြံပေး ဝန်ဆောင်မှုဆေးဝါးကုသမှုအစီ အစဉ်၊ အရက်သေစာဖြတ်တောက်ဖယ်ရှားမှုအစီအစဉ်)ထံသို့ညွှန်းဆိုလွှဲပြောင်းပေးပေးမည်။ ညွှန်းဆိုလွှဲပြောင်းမှုအား အခြေအနေ ခွင့်ပြုသည့်အတိုင်း အခြားသောလိုအပ်သည့် ဆောင်ရွက်မှုများဖြင့်ဆက်လက်စစ်ဆေးမှုပြုပေးမည်
- b. သင့်တော်သည့် ညွှန်ကြားမှုဆိုင်ရာ အထူးစီမံခန့်ခွဲသူအား ဖြစ်နိုင်သမျှ မြန်မြန် အကြောင်းကြားသင့်ပေသည်

c. ဆက်လက် ပြစ်မှုကျူးလွန်မှုများမဖြစ်ပေါ်စေရန်ထိန်းသိမ်းအားထုတ်သည့်အနေဖြင့်မိဘ၊ ကျောင်းသားနှင့်စာသင်ကျောင်း၏တာဝန် ယူမှုများအားအချက်အလက်ထုတ်ဖော်ပြထားမည်ဖြစ်သောစာချုပ်တစ်ရပ်အားမိဘများနှင့်ကျောင်းသားဖြစ်သူတို့ဖြင့်အတူရေးသား ဖွဲ့ ဖြိုးဆောင်ရွက်ရပေမည်။ စာချုပ်သည်ကျောင်းဆိုင်းငံ့ခံရသည့်ကာလအတွင်းကျောင်းသားအတွက်တည်ဆောက်မှုဆိုင်ရာလှုပ်ရှား ဆောင်ရွက်မှုများအား အသေးစိတ်ဖော်ပြထားမည်ဖြစ်သည့်အပြင်၊ ဖြစ်နိုင်ပါကညွှန်းဆိုလွှဲပြောင်းမှုအေဂျင်စီအားလည်းအသေးစိတ် ဖော်ပြမည်ဖြစ်သည်။

အကယ်၍ မူဝါဒပေါ်လစီ JK နှင့် JK-R အရ သက်ဆိုင်မှုရှိချိန်တွင်၊ ဘုတ်အဖွဲ့ ပေါ်လစီအရ ကျောင်းထုတ်မှုဆိုင်ရာ မဖြစ်မနေ စတင် လုပ်ငန်းစဉ်ဆောင်ရွက်မှုများအားရှင်းလင်းစွာသက်သေအထောက်အထားနိုင်လုံသည့်အမှုကိစ္စများတွင် စတင်ဆောင်ရွက်သွားပေမည်။

ဖေဖော်ဝါရီလ ၁ရက်၊ ၁၉၈၃ တွင် ထောက်ခံအတည်ပြုသည်

အောက်တိုဘာလ ၁၅ရက်၊ ၂၀၀၉ တွင် ပြန်လည်စစ်ဆေးသည်

ဗိုဠ်ဦးကုံးကားချက်-JIH, ကျောင်းသား စစ်ဆေးမေးမြန်းမှုများ၊ ရှာဖွေမှုများနှင့် ဖမ်းဆီးမှုများ

JKD/JKE, ကျောင်းသားများအား ကျောင်းဆိုင်းငံ့မှု/ကျောင်းထုတ်မှု

KFA, ကျောင်းပိုင်ဆိုင်မှုအပေါ်တွင် အများပြည်သူ အပြုအမူ

ဗိုဠ်ဦးကုံးကားချက်-JIH, ကျောင်းသား စစ်ဆေးမေးမြန်းမှုများ၊ ရှာဖွေမှုများနှင့် ဖမ်းဆီးမှုများ

JKD/JKE, ကျောင်းသားများအား ကျောင်းဆိုင်းငံ့မှု/ကျောင်းထုတ်မှု

KFA, ကျောင်းပိုင်ဆိုင်မှုအပေါ်တွင် အများပြည်သူ အပြုအမူ